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Advies tafel: 
Sinds de fusie van de beide gemeentes streeft het college naar het gelijktrekken van het 
subsidiebeleid voor alle sportclubs in Dijk en Waard. De tafel is verdeeld over deze  
harmonisatie. Drie voetbalclubs constateren ongelijkheid tussen de clubs en vragen om een  
eenmalige financiële tegemoetkoming. Vervolgens discussieert de tafel over deprivatisering en 
overheidssubsidie. 
De fracties VVD, D’66 twijfelen nog over hun oordeel, de DOP en 50Plus zijn positief en roemen 
het participatietraject bij de vorming van dit beleidsvoorstel. Ook de fractie Senioren Dijk en 
Waard heeft meer tijd nodig om tot een oordeel te komen. De tafel adviseert daarom om dit 
voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van 10 oktober 2023.

Hoofdlijn discussie Politieke avond
-Aan de hand van het verhaal van de vertegenwoordiger van de drie voetbalclubs over 
financiële compensatie, gaat de politieke tafeldiscussie over de problemen die zich voordoen bij 
het harmoniseren van sportverenigingen. Het streven om een gelijk speelveld voor alle clubs te 
creëren, levert in de ogen van de voetbalclubs een ongelijke situatie op. Dit is voor de VVD-
fractie aanleiding om het college en de andere fracties de vraag te stellen of deprivatisering 
van de clubs een eis moet zijn om in aanmerking te komen voor toekomstige subsidies. Het 
gaat hier per slot van rekening om gemeenschapsgeld.
Ook andere fracties, zoals 50 Plus hebben hier vragen over. Fractie CDA vraagt zich af of dat 
dan niet ook voor andere clubs en andere sportverenigingen moet gelden.

Toezegging
Wethouder Does zegt toe om, als dat van toepassing is, op een later moment bij de raad terug 
te komen op de deprivatisering. Uiteraard wordt een en ander in samenspraak gedaan met de 
verenigingen. 

-Ook worden er nog enkele financiële vragen gesteld. Zo vraagt de fractie CDA waarom de 
voetbalclubs niet met terugwerkende kracht een compensatie kunnen krijgen vanuit de 
eenmalige reserve. Wethouder Does antwoordt dat dat een precedent zal scheppen voor alle 
andere beleidsvelden van de gemeente. En dat de reserve van 1 miljoen euro hier niet voor is 
bedoeld.
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